



**寶瓶星號**  
**台灣 基隆出發**  
**日本沖繩郵輪之旅**

**額滿即止**

**出發日期:**  
**2015年12月13日(星期日)**

**5日4夜郵輪套票**  
**(香港來回台北機票+2晚酒店住宿連早餐+2晚郵輪假期)**  
**二人一房**

**平均每位只需港幣 2,690\*起**

**預留機位，報名從速**  
**13 Dec - BR892 0950 / 1130**  
**17 Dec - BR827 2150 / 2340**

\*價目以2人入住內側客房(DD-DA 級別)之平均價及港幣計算

**Keelung (Taiwan) – Ishigaki (Japan) – Keelung (Taiwan) 基隆(台灣)、石垣島(日本)、基隆(台灣)**

**Departure Date: December 13, 2015 (Sunday)**

**出發日期: 2015年12月13日(星期日)**

**Tour Code: PH757BRB**

DATE	日期	DESTINATION 港口	ETA 抵達時間	ETD 出發時間
13 December 2015 (Sunday) 2015年12月13日(星期日)		Hong Kong to Taipei (Taiwan) (by Eva Air) 香港往台北(台灣)(長榮航空)	BR892 0950/1130 (For Reference Only 只供參考)	
		Stay overnight at Forte Orange Business Hotel (Guanqian)(or same grade) with Breakfast 入住一晚福泰桔子商務旅館(館前店)(或同級)連早餐		
14 December 2015 (Monday) 2015年12月14日(星期一)		Stay overnight at Forte Orange Business Hotel (Guanqian)(or same grade) with Breakfast 入住一晚福泰桔子商務旅館(館前店)(或同級)連早餐		
15 December 2015 (Tuesday) 2015年12月15日(星期二)		Embark SuperStar Aquarius in Keelung (Taiwan) 基隆(台灣)登船-寶瓶星號	Check-in: 1730 – 1930	2100
16 December 2015 (Wednesday) 2015年12月16日(星期三)		Ishigaki (Japan) 石垣島(日本)	1100 (1200)	2100 (2200)
17 December 2015 (Thursday) 2015年12月17日(星期四)		Keelung (Taiwan) 基隆(台灣)	1600	--
		Taipei (Taiwan) to Hong Kong (by Eva Air) 台北(台灣)往香港(長榮航空)	BR827 2150/2340 (For Reference Only 只供參考)	

The above time schedule is subject to change, please refer to the confirmation slip for any changes. 以上登船時間如有更改，請按照確認書上提供之時間。

( ) Local Time 當地時間

**Includes Round Trip Air Ticket from Hong Kong to Taipei (Taiwan) by Eva Air,  
2-Night onboard SuperStar Aquarius and 2-Night hotel accommodation with breakfast at**



The Leading Cruise Line in Asia-Pacific™



A STAR ALLIANCE MEMBER

**Forte Orange Business Hotel (Guanqian)(or same grade)**  
**包括長榮航空香港往台北(台灣)來回機票、兩晚寶瓶星號郵輪假期及**  
**入住兩晚福泰桔子商務旅館(館前店)(或同級)連早餐**

Code 編號	Cabin Category 客房種類	Deck 樓層	Max. Capacity 最高入住 人數	Twin Sharing 1st & 2nd Passenger (Per Person and in HK Dollars) 雙人佔房計(每位以港幣計算)			3 <sup>rd</sup> / 4 <sup>th</sup> Passenger (Per Person and in HK Dollars) 第三及第四位(每位以港幣計算)			Single Supplement (in HK Dollars) 單人房附加費 (以港幣計算)
				Adult 成人	Child 小童	Infant 嬰兒	Adult 成人	Child 小童	Infant 嬰兒	
BA	Oceanview Stateroom with Balcony (Some staterooms are obstructed view) 海景露台客房(部份客房景觀受阻)	8	3	3,990	3,990	3,990	3,990	3,990	3,990	3,190
CA	Superior Oceanview Stateroom with Window (Some staterooms are obstructed view) 豪華海景窗戶客房(部份客房景觀受阻)	9,10	4	3,190	3,190	3,190	3,190	3,190	3,190	2,390
CB	Oceanview Stateroom with Window 海景窗戶客房	6	4							
CC	Oceanview Stateroom with Window (Open to the Jogging Track) 海景窗戶客房(面向緩跑徑)	7	4							
CD	Oceanview Stateroom with Window 海景窗戶客房	5	3							
CF	Oceanview Stateroom with Porthole 海景舷窗客房	5	4							
CG	Oceanview Stateroom with Porthole 海景舷窗客房	4	4							
CH	Oceanview Stateroom with Window (Fully Obstructed View) 海景窗戶客房-景觀受阻	8,9,10	4							
DA	Superior Inside Stateroom 豪華內側客房	9,10	4	2,690	2,690	2,690	2,690	2,690	2,690	1,890
DB	Inside Stateroom 內側客房	8	2							
DC	Inside Stateroom 內側客房	6,7	3							
DD	Inside Stateroom 內側客房	5	4							
DE	Inside Stateroom 內側客房	4	3							
Port Charge 港務費				HK\$500 per person 每位港幣\$500						
Airport Tax, Fuel Surcharge & Service Fee (subject to change) 機場稅項, 燃油附加費及服務費 (只作參考,以報名時為準)				HK\$440 per person 每位港幣\$440						



**Ishigaki (Japan) 石垣島(日本)**



**Ishigaki (Japan) 石垣島(日本)**



**Keelung(Taiwan) 基隆(台灣)**

**TERMS & CONDITIONS 條款及細則**

**備註:**

- 以上價目以港幣為單位。
- 小童價目只適用於2歲至12歲以下的乘客。

**REMARKS:**

- All fares above are in HK dollar.
- Child fare is only applicable for passenger aged between 2

- 額外乘客價只適用於每房第3及4位乘客與兩位付全費(雙人)的乘客同住一房時使用。  
\*\* 四人(嬰兒除外)入住的船艙客房,可獲安排入住兩間酒店雙人房。  
\*\* 酒店房間最多2人入住。(第3位人客需付酒店單人房附加費每位港幣650)
- 所有乘客必須在從各自的國家出境之前,確保所有的旅遊文件、簽證以及其他有關出入境的必需證件都完善備妥以及符合有關條件。凡是由於不符合出入境條規以致不獲准登船的乘客,一律不將獲得任何退款或賠償。

#### **以上費用包括:**

- 來回經濟客位機票(團體機位):香港-台北(台灣)-長榮航空。
- 寶瓶星號兩晚郵輪假期。
- 包括兩晚福泰桔子商務旅館(館前店)(或同級)連早餐。

#### **以上費用不包括:**

- 港務費。
- 機場稅,機場保安費,航空公司燃油附加費,代航空公司或政府收取附加費、稅款或其他徵費的服務費。
- 各港口之岸上觀光精華遊。
- 簽證費用。

#### **付款、更改及取消**

- 訂位需繳付套票全費,訂位一經確認後套票全費將不獲退回。
- 如有更改日期、航班、姓名或取消訂團均作退團處理(退團收費為100%套票費用)。
- 所有機票一經發出後,一概不能轉乘其他航空公司、轉換其他行程或退款。

以上行程、費用、各地機場稅及其他額外費用如有更改,恕不另行通知。

團費以定價當日最低價格的機票、酒店費用及附加費計算,需視供應情況而定及可能有所變動。

\* 本公司建議客人購買旅遊保險。

- years old and below 12 years old.
- 3rd & 4th Passenger Supplement fares can only be applied after 2 full paying passengers at half twin fares  
\*\* For 4 passengers sharing same cabin (except infant), 2 hotel rooms will be arranged.  
\*\*Hotel room applicable for maximum 2 passengers only. (3<sup>rd</sup> passenger must pay hotel single room surcharge at HK\$650 per person)
- Passengers are responsible to ensure that all travel documents, visas and other immigration requirements are in order and complied with prior to departure from their home country. No refund or compensation will be made to passengers who are denied embarkation resulting from non-compliance of immigration requirements.

#### **FARE INCLUSION:**

- Round Trip Economy Class Air Ticket (Group Seats): Hong Kong-Taipei (Taiwan) by Eva Air.
- 2-Night Cruise onboard SuperStar Aquarius.
- 2-Night hotel accommodation with breakfast at Forte Orange Business Hotel (Guanqian) (or same grade).

#### **FARE EXCLUSION:**

- Port Charges.
- Airport Tax, Airport Security Tax, Airline Fuel Surcharge, Service Fee for collection of surcharges, taxes or other charges on behalf of airlines or government.
- Shore Excursions in all port-of-calls.
- Visa Fee.

#### **PAYMENT, AMENDMENT & CANCELLATION**

- Full Payment is required when booking submit. Once booking confirmed, payment paid are non-refundable.
- 100% cancellation charge of Package Fare will be imposed for the change of date, flight schedule, passenger names or cancellation of booking.
- Once air ticket issued, ticket is non-endorsable, non-reroutable and non-refundable.

Itineraries, Fares, Airport Taxes and other Incidental charges are subject to change without prior notice.

The package fare is based on the lowest available airfare, hotel charges and surcharges at the time of pricing and is subject to availability and change.

\* The Management of Star Cruises recommends that all passengers purchase travel insurance packages.

#### **IMPORTANT**

Please refer to Terms and Conditions of carriage at [www.starcruiises.com](http://www.starcruiises.com) or obtain a copy from your Travel Agent. Management reserves the right to refuse passage and/or cancel any reservation made by any passenger for public health risk as a precautionary measure without any liability whatsoever.